

2008年書院新生輔導營 20-23/8/2008 The College Orientation Camp 2008



輔導長王香生教授與新生輔導營籌委會於8月20日早上舉行的誓師活動中主持切燒豬儀式。

Professor Stephen H S Wong, Dean of Students, and executive members of the College Orientation Camp Organising Committee, conducted the roasted pig carving ceremony on 20 August 2008.



書院校友會非常支持學生活動，除贊助活動出版場刊，更派出校友會理事會副會長謝家祥校友向新生介紹校友會。

Apart from sponsoring the publication of the

camp book, Mr Tse Ka-cheung, Vice-Chairman, Council of United College Alumni Association attended the opening ceremony and introduced the Alumni Association to all freshmen.



院長馮國培教授於8月20日在書院體育館設午宴招待參加書院新生輔導營的學生。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, hosted a luncheon for all freshmen joining the College Orientation Camp on 20 August 2008 at the College Gymnasium.



書院新生輔導營開幕禮上，出席嘉賓與新生大合照。A group photo of college guests and freshmen taken at the opening ceremony of the College Orientation Camp.

海外交換生迎新簡介會 28/8/2008 Orientation Session for Exchange Students



輔導長王香生教授向海外交換生介紹聯合書院。

Professor Stephen H S Wong, Dean of Students, introduced United College to exchange students.



王教授與全體海外交換生合照。Professor Wong posed a group photo with all exchange students.



簡介會後，交換生於思源館享用午餐。After the briefing, exchange students enjoyed a welcoming lunch at the Si Yuan Amenities Centre.